
Persbericht Dijkkwartier brief aan de commissaris van de Koning

Persbericht: Behoorlijk Bestuur Den Helder en Julianadorp roept op tot uitstel Dijkkwartier-project

en eist echte inspraak van inwoners en risicoanalyses financieel en dijk functie.

Den Helder, 13 november 2024 – Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp heeft de

provincie Noord-Holland dringend verzocht haar toezichthoudende rol op het Dijkkwartier-project

serieus te nemen. Fractievoorzitter Sylvia Hamerslag uitte eerder al stevige kritiek op de manier

waarop het grootschalige bouwproject langs de zeedijk wordt doorgevoerd, zonder dat inwoners

echte inspraak hebben gekregen. De partij wil dat de provincie ervoor zorgt dat dit proces

zorgvuldiger verloopt en dat de inwoners direct betrokken worden in de besluitvorming.

“Het Dijkkwartier-project gaat niet alleen over een stukje grond bij de Kanaalweg, maar over een hele

nieuwe woonwijk langs onze geliefde zeedijk, van de Veerhaven tot en met de Dorus Rijkersstraat. Dit

raakt niet alleen de directe omwonenden, maar iedereen in Den Helder,” aldus Fractievoorzitter S.

Hamerslag. “Toch zijn de inwoners nauwelijks betrokken geweest in het proces. Dit moet anders.”

Behoorlijk Bestuur heeft bij de provincie Noord-Holland gepleit voor het uitstellen van het project. De

partij wil eerst een gedegen risicoanalyse zien, zowel voor de financiële kant als voor de primaire

waterkering, de zeedijk zelf. Daarnaast benadrukt Hamerslag dat een referendum op zijn plaats zou

zijn voor een project van deze schaal en impact. “Onze inwoners verdienen niet alleen uitleg, maar

een echte stem in deze beslissingen,” stelt S. Hamerslag. “We hebben meerdere keren om een

referendum gevraagd. Een besluit van deze omvang moet niet alleen bij de raad liggen, maar juist ook

bij de inwoners zelf.”

In een uitgebreide brief heeft Behoorlijk Bestuur de provincie opgeroepen om ook de rolverdeling

tussen de gemeente en hogere overheden zoals het Hoogheemraadschap en Rijkswaterstaat duidelijk

vast te leggen. “De zeedijk is een primaire waterkering en valt eigenlijk buiten de

verantwoordelijkheid van de gemeente,” zegt S. Hamerslag. “De veiligheid van de dijk, niet alleen

voor Den Helder, maar voor de hele provincie Noord-Holland, hoort op nummer één te staan.”

Volgens Behoorlijk Bestuur ontbreekt het project bovendien aan vergelijkende studies met

soortgelijke projecten in binnen- en buitenland. Hamerslag: “Andere landen hanteren strenge regels

voor bouwen aan dijken. Waarom doen wij dat hier niet? Dit project moet zorgvuldig worden

getoetst, zodat de inwoners van Den Helder zeker weten dat het verantwoord gebeurt.”

Het volledige verzoek van Behoorlijk Bestuur aan de provincie Noord-Holland is, samen met de

onderliggende documenten, bij de provincie en alle provinciale statenfracties ingediend. De partij

hoopt hiermee een stap te zetten richting meer inspraak en verantwoorde besluitvorming in het

Dijkkwartier-project.
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